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Radna Rady Miasta

Wloclawek
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Pan

Marek Wojtkowski

Prerydent

Miasta Wloclawek

W inrieniu rnieszkancdw blokoi.v us,vluowanych przv ulicach ptasis/ t3racka,

zwracam sig z pro$b4 o montaz na ulicy Ptasiei progu zr.valnial4ccgo.

LJlica Ptasia biegnie pri.ez 6rodek osiedla i.iest ulicq o duz1.'m natgz*niu ruchu.

Zamontowanie progu zrvalniaj4cego Wzyczyni sie do gndsinienia poziontu bezpieczeristrva

mieszkancou' osiedla.

Prosz,g Pana Prezydenta o pomoc rv te1 sprawic
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